



Protokoll Styrelsemöte

2021-04-12

Plats: Digitalt
Närvarande: Daniel Sjölund, Urban Lindgren (delvis), Tomas Kristoffersson, Lotta Nilsson, Torgny Pettersson och Erica Johansson.

1. Mötets öppnande

Daniel Sjölund hälsade alla välkomna till dagens möte. Erica Johansson valdes till mötets sekreterare och Lotta Nilsson att justera dagens protokoll.

2. Förra mötets protokoll

Protokoll från årsmötet den 15 mars gicks igenom.

Kartor: mötet beslutar att förbundet har som ambition att ha alla kartor inlagda i Omaps. Vore även väldigt bra om äldre kartor kan skannas in och publiceras på Omaps.

Tomas rapporterade att Hitta Ut-samordnare Linnea Lord har haft en diskussion med Länsstyrelsen (LST) angående att arrangera Hitta Ut på Andersön. LST har meddelat att endast kontrollpunkter längs kartans stigar får användas. LST kommer att göra en inventering efter avslutad säsong. LST vill även veta vilka kontrollpunkter som utnyttjas vid Rannåsen.

Protokollet lades till handlingarna.

3. Ekonomi

Eventuellt behöver vi söka kompensationsstöd från förbundet, eller så kommer stödet "automatiskt". Urban undersöker vad som gäller.

Urban och Torgny har beräknat och diskuterat kring ett förslag på ersättningsmodell för skidorangeringsarrangemang i distriktet. Deltagaravgifter, vilka arrangemang som ska få stöd samt hur stort stödet ska vara har varit på agendan. Urban presenterar ett konkret förslag vid nästa möte.

4. Utbildning

Inget att rapportera.

5. Brobyggarna/Ungdomsverksamhet

Det är ännu inte klart vem som tar över efter Lotta. Lotta påminner ÖOK om att meddela vem som tar över stafettpinnen. En e-postklient har tagits fram för Brobyggarna och Lotta meddelar vilka ungdomar/juniorer som är aktuella för att vara med på e-postlistan.

6. Ungdom

31 mars kallade Martin Ohlsson till möte angående J/H ungdomscup. Representanter från ÖOK, OK Storsjön, Frösö IF, Åre OK och JHOF deltog på mötet.

Deltagande vid minst fem av sju arrangemang premieras med en pokal. Program för cupen är spikat och har publicerats på JHOF:s facebookside samt via utskick till orienterare i länet.

7. Info orienteringsförbundet

Daniel redogjorde för det uppskjutna förbundsmötet den 20/3. Styrelsens förslag och motioner från förra våren avhandlades. Efter mötet informerades även om O-ringen. Beslut om O-ringen arrangeras i sommar tas senast 15 maj.



Protokoll Styrelsemöte

2021-04-12

8. Rekommendation Corona

Rekommendationer uppdateras fortlöpande på SOFT:s hemsida.

9. Mötet om vision

Vi har möte lördag den 24 april med start kl 09:00, vi håller på fram till lunch. Helen bokar stor lokal på MiUn.

10. Nästa möte

Datum för nästa möte bestäms vid arbetsdagen den 24 april.

11. Övriga frågor

Johan Näslund har efterfrågat en tävlingskontrollant till NM. Daniel diskuterar frågan med Johan.

Daniel Sjölund
Ordförande

Erica Johansson
Sekreterare

Lotta Nilsson
Justerare